
   

Commissie Sociaal Domein 20 maart 2017. 

Bespreekpunt  17.05 Voortgang toekomstagenda Sociaal Domein 

Ik kom direkt en indirekt vanuit mijn werkzaamheden in de GGZ in aanraking met de gemeentes over 

wmo, jeugdwet enz. Valkenburg doet het zo slecht nog niet. 

 

Toch een aantal opmerkingen die naar boven komen als ik deze voortgang lees. 

Bij bv competentieontwikkeling pilot effektieve klantmanager. Een term om jeuk van te krijgen. We 

hebben al gezien toen meneer Mennens vorig jaar de voorlopige cijfers van Jeugdzorg en WMO 

presenteerde dat 15-20% van budget al opgeslokt wordt door overhead. Als we straks iedereen naar 

deze opleiding sturen, kost dat weer een hoop geld. We willen nog eens waarschuwen voor dat 

gigantisch overhead waterhoofd wat we creëren. Ook de zorgaanbieders moeten geld en mankracht 

investeren om aan dat overhead waterhoofd te voldoen. Allemaal geld wat niet naar de 

hulpverlening kan. 

Verder bij samenwerken ja graag: Ervaringsdeskundigen worden met nadruk gevraagd mee te doen. 

We krijgen alleen maar positieve informatie door maar vorig jaar is door Psyzorg, een overkoepelend 

orgaan van vrijgevestigde zorgaanbieders n Zuid Limburg, een advocaat ingeschakeld om de 

betalingen af te dwingen. Niet alleen bij vrijgevestigden ook organisaties hebben er last van. 

Betalingen laten vreselijk lang op zich wachten en er moet een gigantische papierwinkel worden 

ingevuld een aangeleverd voordat hulp mag beginnen en al helemaal voor er betaald wordt. Nu, na 

twee jaar is dat nog steeds het geval. 

Bij Project Mobility and Talent Centre: We hebben ervaren dat dit bij Nedcar goed werkt cq gewerkt 

heeft. Wordt er ook bij dit punt en eigenlijk bij alle punten in deze toekomstagenda rekening 

gehouden met onze statushouders. Zij gaan een belangrijk onderdeel vormen van deze agenda. 

Niet genoemd in de commssie maar wat ik nog onder de aandacht wil brengen is de pilot Jeugdzorg 

die de gemeente Brunssum nu en waarschijnlijk ook Heerlen/Landgraaf, aan het ontwikkelen is. Zij 

willen een soort hoofdaannemer aanstellen die het hele budget jeugdzorg krijgt en die 

hoofdaannemers moet zelf onderaannemers zoeken en betalen. Die hoofdaannemer wordt 

verantwoordelijk voor de besteding van het budget. Eigenlijk een zwaktebod: we willen met het geld 

niets meer te maken hebben. Dit kan toch nooit de bedoeling zijn geweest toen het naar de 

gemeentes kwam. We zouden wijkgericht en maatgericht gaan werken. Deze aanpak staat hier haaks 

op. 
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